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Interpellationssvar - varför följs inte 
cykelbaneutbyggnaden enligt ursprunglig cykelplan  
Dnr KS21/18

Jag har full förståelse för att frågan ställs och skulle gärna kunna ge konkreta och tidsatta 
svar. Det är ju framför allt en del av cykelplanen som lyfts fram i interpellationen och det 
gäller cykelbanan ut till Sundby. Läget där är att vi inte lyckats komma överens med alla 
markägare för att få till förlängningen ut till Sundby. Och att lösa detta är inget som ligger 
inom Tekniska nämndens befogenhet. Vårt ansvar är att bygga och underhålla. Planering och 
exploatering ligger under kommunstyrelsen. Så innan den biten är löst så går det inte att ge 
ett svar på den första frågan. 

När det gäller den andra frågan om att följa cykelplanen så är en ny cykelplan på gång till 
kommunstyrelsen och jag utgår från att den kommer åtföljas av planarbeten, 
exploateringsarbeten och budgetar för byggnation och underhåll av nya cykelbanor. Så 
därmed bör nya cykelplanens antagande kunna fungera som ett svar på den andra frågan. 
Men som sagt det är inget som tekniska nämnden kan styra över.

Jag håller mig kort i svaret då interpellationen rår områden som ligger utanför tekniska 
nämndens fögderi och jag därför inte kan ge de definitiva svar som interpellanten 
efterfrågar.

Gunnar Mossberg
Ordförande tekniska nämnden
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